

**RECYCLING FUND
REGULATIONS**

**RÈGLEMENT SUR LES FONDS DE
RECYCLAGE**

This text is published by the Department of Renewable Resources solely as a convenience. Although it is believed to be accurate this is not an authoritative text of which judicial notice must be taken.

Le présent texte est publié par la ministère de Richesses Renouvelables à titre d'information seulement. Bien que les renseignements contenus dans le texte soient probablement exacts, ce dernier ne peut faire foi

Environment Act
RECYCLING FUND REGULATION
O.I.C. 1992/135

Loi sur L'environnement
RÈGLEMENT SUR LES FONDS DE
RECYCLAGE
Décret 1992/135

Recycling Fund

1. There is hereby established a special fund to be known as the Recycling Fund.

Payments from Fund

2. The Minister may consider representation from any person or organization respecting the purposes for which money from the fund may be used.

Annual financial statement

3. The Minister shall cause to be prepared an annual financial statement and report on the activities of the fund.

Fonds de recyclage

1. Est établi par les présentes un fonds spécial appelé «Fonds de recyclage».

Affectation

2. Le ministre peut prendre en considération les observations de toute personne et de tout organisme concernant les fins auxquelles le fonds peut être affecté.

État financier annuel

3. Le ministre fait préparer un état financier et un rapport annuel des activités du fonds.